
1 

-projekt -  

  PROTOKÓŁ NR XLI/2018 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 24 sierpnia 2018 roku 

 

XLI Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego-  Piotr Ligas 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XLI sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zanim przystąpimy do przyjęcia 

porządku obrad, proszę; 

W punkcie 25 wykreślić powtórzenie – „miejscowego planu zagospodarowania”. 

W punkcie 31 będzie zmieniony załącznik do projektu uchwały. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę o wycofanie z porządku obrad punktu 

26 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy rzeką Ślęzą a potokiem Młynówka w 

południowo-zachodniej części wsi Ślęza. Formalności nie zostały dopełnione a umowa była 

taka, ze plan będzie przyjęty jak będzie akt notarialny.  

Zgodnie z paragrafem 32 statutu gminy stawiam pytanie czy ktoś z państwa ma wnioski, uwagi do 

porządku obrad?  

 Kto z państwa jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad z autopoprawką proszę o 

podniesienie ręki. 
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Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 10 głosami /10 obecnych i przedstawia się następująco; 

 

Na salę obrad przyszedł radny Wiesław Muraczewski oraz radny Dariusz Matuszewski. 

 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie XLI Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2018 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzanie należności 

pieniężnych Gminy Kobierzyce do Rejestru Należności Publicznoprawnych oraz 

określenia rodzaju należności pieniężnych, których dane są przekazywane do Rejestru 

Należności Publicznoprawnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat (Barbara Puchalska Bar-Kawiarnia – 

sklepik szkolny) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat (Barbara Puchalska Bar-Kawiarnia – 

wydawanie posiłków) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat (Fundacja Polskiedzieci.org – ZSP 

Tyniec Mały) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat (Fundacja Polskiedzieci.org – ZSP 

Wysoka) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat (Fundacja Polskiedzieci.org – SP 

Kobierzyce) 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/774/18 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany uchwały nr XV/236/16 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 4 marca 2016r. w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w 

Wysokiej 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/773/18 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Kobierzycach 

16. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Kobierzyckiego Zespołu Żłobków 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i 

restauratorskie zabytku wpisanym do rejestru zabytków (mur wokół Kościoła p.w. Św. 

Wojciecha Biskupa i Męczennika w Domasławiu) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod 

wezwaniem Św. Wojciecha Biskupa Męczennika w Domasławiu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych  na terenie Gminy Kobierzyce. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Kobierzyce miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/497/17 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 26 maja 2017r.  w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kobierzyce na lata 2017-2021r. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

po umowie zawartej na czas oznaczony (Klub Sportowy Polonia Bielany 

Wrocławskie) 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

po umowie zawartej na czas oznaczony (Stowarzyszenie Klubów Sportowych z/s przy  

ul. Partyzantów, Dobkowice) 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

po umowie zawartej na czas oznaczony (Ludowy Klub Sportowy ,,Polonia” 

Jaszowice) 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej nr 1983D 

położonej na terenie Gminy Kobierzyce do kategorii dróg gminnych. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Pustków 

Żurawski oraz osiedla Żurawice położonego w obrębach: Pustków Żurawski i Żurawice – 

część A. 
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26. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Słonecznej i Kwiatowej w południowo-

środkowej części wsi Księginice. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Chabrową i Fiołkową w środkowo-

wschodniej części wsi Wysoka. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Biskupickiej w środkowo-zachodniej 

części wsi Tyniec Mały. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Długiej w północno-środkowej części wsi 

Pełczyce. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego wzdłuż ul. Kobierzyckiej i Długiej w północno-

wschodniej części wsi Królikowice. 

31.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w południowo-wschodniej części obrębu 

Szczepankowice. 

32. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Szkolnej w północno-wschodniej części 

wsi Tyniec nad Ślęzą. 

33. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tynieckiej w północno-środkowej części 

obrębu Biskupice Podgórne. 

34. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Niebieskiej w 

północno-środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

35. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Porzeczkowej w 

północno-wschodniej części wsi Domasław. 

36. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Domasław. 
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37. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ludowej w środkowej 

części wsi Kobierzyce. 

38. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Tyniec Mały. 

39. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w środkowej 

części wsi Wierzbice. 

40. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego drogi publicznej w zachodniej części wsi Wysoka. 

41. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr 

XXXVII/709/18 z dnia 23 marca 2018r. w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy zagrodowej 

położonego w południowo-wschodniej części obrębu Kobierzyce. 

42. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

43. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Szczepankowice.  

44. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały.  

45. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 

46. Interpelacje radnych. 

47. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

48. Zapytania radnych i sołtysów. 

49. Wnioski i sprawy różne. 

50. Komunikaty Przewodniczącej. 

51. Zakończenie obrad.  

 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XL Sesji Rady Gminy? 

Za – 12 osób / 12 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

 

Ad.4. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik  przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

 

 

Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/792/18 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2018 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/793/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/794/18 w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzanie należności pieniężnych Gminy 

Kobierzyce do Rejestru Należności Publicznoprawnych oraz określenia rodzaju 

należności pieniężnych, których dane są przekazywane do Rejestru Należności 

Publicznoprawnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 
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Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/795/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 
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XLI/796/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwał punkty 11-12-13. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/797/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/798/18w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/799/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.14.  

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwał 14 i 15. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/800/18 w sprawie zmiany uchwały nr XL/774/18 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 29 

czerwca 2018 r. w sprawie zmiany uchwały nr XV/236/16 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 4 marca 2016r. w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Wysokiej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.15. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/801/18 w sprawie zmiany uchwały nr XL/773/18 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 29 

czerwca 2018 r. w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Kobierzycach. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/802/18 w sprawie utworzenia Kobierzyckiego Zespołu Żłobków. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/803/18 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków (mur wokół Kościoła p.w. Św. Wojciecha 

Biskupa i Męczennika w Domasławiu) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem 

Św. Wojciecha Biskupa Męczennika w Domasławiu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/804/18w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych  na terenie Gminy Kobierzyce. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/805/18 w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Kobierzyce miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20.  

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/806/18 w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/497/17 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

26 maja 2017r.  w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Kobierzyce na lata 2017-2021r. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/807/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po 

umowie zawartej na czas oznaczony. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/808/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po 

umowie zawartej na czas oznaczony. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.23. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Robert Sala: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/809/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po 

umowie zawartej na czas oznaczony. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.24.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Bardzo się cieszę z tej uchwały, bo kilka lat pisałem pisma do Starostwa i 

otrzymywałem odpowiedzi odmowne. Przyjmujemy drogę, która jest w stanie agonalnym. Ta droga 

nie dość że nie jest wystarczająco szeroka, nie ma poboczy to dziury  takie są, że jak przyjeżdżają 

autobusy to jakby do innej gminy przyjeżdżały. Bardzo dziękuję za tą uchwałę. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: To jest najgorsza droga w naszej gminie i ta uchwała to 

była już konieczność. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/810/18 w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej nr 1983D położonej 

na terenie Gminy Kobierzyce do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.25.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/811/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Pustków Żurawski oraz osiedla Żurawice położonego w obrębach: Pustków 

Żurawski i Żurawice – część A. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 
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XLI/812/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Słonecznej i Kwiatowej w południowo-środkowej części wsi 

Księginice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.27.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/813/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego pomiędzy ul. Chabrową i Fiołkową w środkowo-wschodniej części 

wsi Wysoka. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.28. 

 Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały . 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/814/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Biskupickiej w środkowo-zachodniej części wsi Tyniec 

Mały. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.29. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/815/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Długiej w północno-środkowej części wsi Pełczyce. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.30. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. Z 

wyłączeniem działki 75/11 bo 3 właścicieli nie wyraziło zgody. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/816/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego wzdłuż ul. Kobierzyckiej i Długiej w północno-wschodniej części wsi 

Królikowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.31. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/817/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w południowo-wschodniej części obrębu Szczepankowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.32.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/818/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Szkolnej w północno-wschodniej części wsi Tyniec nad 

Ślęzą. 



23 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.33. 

 Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/819/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Tynieckiej w północno-środkowej części obrębu Biskupice 

Podgórne. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.34. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/820/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Niebieskiej w północno-

środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.35. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/821/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Porzeczkowej w 

północno-wschodniej części wsi Domasław. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.36. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/822/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Domasław. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.37. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/823/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ludowej w środkowej 

części wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.38. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/824/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała nie została 

podjęta.  

 

Ad.39. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 



27 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/825/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w środkowej 

części wsi Wierzbice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała nie została 

podjęta.  

 

Ad.40. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 



28 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/826/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego drogi publicznej w zachodniej części wsi Wysoka. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała nie została 

podjęta.  

 

Ad.41. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/827/18 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXXVII/709/18 z 

dnia 23 marca 2018r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy zagrodowej położonego w 

południowo-wschodniej części obrębu Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała nie została 

podjęta.  

 

Ad.42. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 



29 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/828/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała nie została 

podjęta.  

 

Ad.43. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/829/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Szczepankowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała nie została 

podjęta.  
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Ad.44. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLI/830/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała nie została 

podjęta.  

 

Ad.45. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Pan sołtys wnioskował o nadanie nazwy ulicy 

Wschodnia. Komisja dyskutowała nad tym tematem i zasięgnęła opinii prawnej. Wniosek sołtysa był 

głosowany i został odrzucony. Komisja 3 głosami pozytywnie zaopiniowała ulicę Włoską. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Jarosław Zawisza: Co przeważyło, że ulica Włoska a nie Wschodnia? Jakie były argumenty? 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Taki był wniosek mieszkańca -  o 

ulicę Włoską. 



31 

Radny Wiesław Muraczewski: W mailach, które były między urzędem gminy a wnioskodawcą, 

który też wnioskował czyli osobą, która wystąpiła z wnioskiem bo chce tam zamieszkać, była też 

korespondencja, że było to uzgadniane z panem sołtysem Tyńca Małego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Panie sołtysie my wzięliśmy pod 

uwagę wszystkie argumenty, pana pismo i opinię radcy prawnego, a nie ma pana radnego z Tyńca 

Małego  więc w tej kwestii nie udzielam panu głosu. Jest taka zasada, że każda miejscowość ma 

swojego radnego i on reprezentuje tą miejscowość w Radzie Gminy i to radny występuje z takim czy 

innym wnioskiem. Komisja bardzo wnikliwie przeglądała ten wniosek, chcieliśmy się przychylić do 

ulicy Wschodniej, ale wniosek nie przeszedł i została ulica Włoska. 

Radny Adam Raś: My bazujemy na uzasadnieniu. Ulica Włoska nie budzi kontrowersji. 

Radny Andrzej Krzesłowski: To jest droga prywatna i to przeważyło. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wystąpiłam do kancelarii prawnej o 

opinię  prawną, kancelaria się do tego odniosła i z tej opinii wynikało, że to Rada Gminy decyduje 

jaka jest nazwa ulicy. Z treścią opinii można się zapoznać w Biurze Rady Gminy. Ulice często budzą 

kontrowersje. Myślę, że nowa Rada Gminy, która będzie funkcjonowała po 21 października, musi ten 

temat usystematyzować. Rada zawsze wychodzi naprzeciw potrzebom mieszkańców. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9  głosami „za” przy 2 osobach przeciw i 1 osobie wstrzymującej się od głosu  podjęła uchwałę 

XLI/831/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała nie została 

podjęta.  

 

Ad.46. 

Brak. 

 

Ad.47. 

Brak. 

 

Ad.48. 

Radny Jarosław Zawisza: Mnoży się w tej chwili ilość samochodów-wraków pozostawianych na 

ulicach, na parkingach na terenie naszej gminy. W samych Bielanach Wrocławskich to jest wrak na 
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parkingu przy cmentarzu, wrak na parkingu przy ulicy Kolejowej, dwa kolejne samochody przy 

przejeździe kolejowym. W tej chwili ta liczba rośnie lawinowo. Nie wiem czy podejmiemy ten temat 

jako Gmina, czy może już podjęliśmy? 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Takie spotkanie robocze już 

mieliśmy tutaj z panem Wójtem na temat tych porzuconych samochodów, przedyskutowaliśmy różne 

warianty i przychylamy się do tego, żeby zająć się tym tematem – szczegóły powie pan wójt.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Temat jest trudny, drażliwy i widoczny na naszych drogach a także na 

portalach społecznościowych. Chcemy się tym zająć ale to jest proces a nie coś co się zrobi, zabierze 

się auto i już . Pan Piotr Ligas powie dokładnie. 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego -  Piotr Ligas: Tak jak pan radny 

zauważył, tych wraków mamy już bardzo dużo w terenie. Mieliśmy spotkanie gdzie określiliśmy jak 

zgodnie z prawem należy wykonywać te czynności żeby nikt nie zarzucił nam, że ten samochód był na 

chwilkę zostawiony i coś zostało skradzione czy zawinione z naszej strony. Musimy wystąpić za 

każdym razem do Policji o udzielenie zgody na zabranie takiego samochodu. Policja sprawdza czy ten 

samochód nie był kradziony. Po dyspozycji od Policji samochód zostaje odwieziony na koszt gminy 

na parking , jeśli nie znajdzie się w między czasie właściciel, który usunie wrak. Nie możemy ominąć 

tej procedury bo musimy mieć dane właściciela samochodu, żeby móc się do niego zwrócić o 

usunięcie wraku. Jeśli dobrowolnie nie usunie – holujemy wrak na parking powiatowy. Ponosimy 

wtedy opłatę. Po odpowiednim czasie jest temat utylizacji tego auta, oczywiście też na koszt gminy. 

Możemy rościć od właścicieli tych wraków zwrot kosztów. Z wcześniejszych analiz wynika, że jest to 

bardzo uciążliwe, bo te samochody są kupowane od właścicieli, rzadko są to mieszkańcy naszej gminy 

a zdecydowanie częściej np. Ukraińcy, którzy porzucają samochody, wyjeżdżają za granicę. Po 

naszym zgłoszeniu do Policji, 7 czy 8 aut porzuconych w Bielanach, te auta zniknęły czyli 

przypuszczam, że Policja wystąpiła do właścicieli i pojazdy zostały przez nich zabrane. W tak 

zwanym między czasie pojawiają się nowe porzucone auta. Myślę, że to będzie proces ciągły. Jest to 

temat poważny bo wrak stojący na podporach, bez kół, stanowi realne zagrożenie np. dla bawiących 

się w pobliżu dzieci. 

Na salę obrad przyszła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda. 

Radny Jarosław Zawisza: Czyli mieszkańcy mają w tej sprawie dzwonić do gminy? 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego- Piotr Ligas: Tak, jak najbardziej. 

Radny Jarosław Zawisza: Wyjazd z ulicy Sosnowej na ulicę Kłodzką. Obiecaliśmy, że tam będą 

zainstalowane światła. Pod wieczór samochody jadą bardzo szybko, doszło tam do kilku poważnych 

wypadków. 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego - Piotr Ligas: Został zrobiony 

projekt zmiany organizacji ruchu, uzgodniliśmy ze Starostwem odchylenie kierunku czyli znaki i 

gumowe tabliczki, uzgodniliśmy też prędkościomierz, który będzie tam postawiony. Do 20 lutego 

mamy czas na wprowadzenie, koszt 56 000 zł. Jak oferta wpłynie to będziemy szukać środków. 
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Radny Dariusz Matuszewski: Na ulicy Słonecznej i Ogrodowej są przepełnione kosze. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ja to już zgłaszałam. Trzeba coś z 

tym zrobić. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik:  Ja myślę, że już czas skończyć zabawę z tymi koszami. 

Przejeżdżam przez wieś a obok koszy pełno śmieci porozrzucanych. Wszędzie kosze są zawalone. Nie 

tylko ciuchy ale też inne śmieci. 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego-  Piotr Ligas: To są dwie różne 

rzeczy – kosze na segregację i kosze na odzież. Były wywożone na PSZOK bo nikt się do nich nie 

chciał przyznać a później przyjeżdżał na PSZOK jakiś pan mercedesem po te kosze. Firma PCK się 

zarzekała, że będą to na bieżąco sprzątać. Historia się powtarza. Prawdopodobnie trzeba będzie zrobić 

taką akcję jeszcze raz. Pan Matuszewski mówi o koszu gminnym – bardzo wiele osób przebywających 

na Bielanach Wrocławskich wynajmuje mieszkania pod firmy, które budują i remontują. Mają swoje 

śmieci i tam wyrzucają. Śmieci są zabierane na podstawie umowy  a jak kosz jest pełny i koło kosza 

leży to nie zawsze ta firma co zabiera kosze czyści do końca więc my to zbieramy po zgłoszeniu 

/ekipa gminna.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Kontenery PCK stoją tutaj jak najbardziej legalnie, natomiast w 

niektórych przypadkach te kosze nie stoją na naszym terenie. Rozmawialiśmy z panią 

przedstawicielką PCK – ona za każdym razem reaguje gdy jest to zgłaszane, jedzie i sprząta. Ale to 

jest tak, że ona nie da rady być tutaj codziennie. Kosze są napełniane ubraniami często dobrej jakości, 

następnie są otwierane przez różne osoby po to, żeby wybrać jeszcze coś dla siebie. Na Bielanach tych 

koszy jest kilka. Jeśli chodzi o ulicę Dworcową, jestem po rozmowie i będą zabrane te dwa kosze ale 

odpowiedzmy sobie na pytanie czy na pewno wszystkie, czy nie zostawić na terenie wsi chociaż 

jednego. Oczywiście z założeniem, że nasza ekipa będzie tam przejeżdżać częściej i  do tego kosza 

wrzuci z powrotem to co będzie poza. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Te kosze są pełne i wtedy ludzie też stawiają obok. 

Gdyby częściej były opróżniane to też nie byłoby takich sytuacji. Musi być czysto obok, bo to nie 

może szpecić. Zostawmy kilka koszy tylko żeby były częściej przez PCK opróżniane. 

Radny Jarosław Zawisza: Bardzo dobry wniosek wójta Kopcia bo skoro te kosze są pełne to znaczy, 

że ludzie z nich korzystają. Zróbmy jedno miejsce gdzie będą stały 2-3 kosze i zobowiążmy firmę, 

żeby były częściej opróżniane. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: A może by to zrobić na parkingu przy cmentarzu w 

Bielanach Wrocławskich. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Przepraszam za spóźnienie. Chciałam podziękować za 

ławki na Kobierzycach bo widać, że mieszkańcy z nich korzystają, emerytki się tam integrują. Boisko, 

które ma być sztuczne – czy coś się tam ruszy? Dom dziennego pobytu dla osób starszych i 

niepełnosprawnych - czy to kiedyś ruszy? Radom uruchomił kartę N, która dotyczy rodzin z dziećmi 

niepełnosprawnymi i firmy, zakłady rehabilitacyjne podobnie jak w Karcie Dużej Rodziny stosują 
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ulgi. Myślę, że jest to doskonały pomysł do przemyślenia. Amazon ma złe notowania, inspekcja pracy 

się tam interesuje, warunki pracownicze też są nie bardzo. Jak będziemy firmy zatrudniać to trzeba do 

końca doprecyzować, że mają tu się zarejestrować, tu płacić podatki, i że mają przestrzegać pewnych 

norm społecznych. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Boisko jest celowo wstrzymane bo nie można by 

puszczać teraz sztucznych ogni na dożynkach. Myślę, że w tym roku te ognie będą puszczane ostatni 

już raz. Od września ostro ruszają prace w temacie boiska. Jest przygotowywany przetarg na adaptację 

pod dom dziennego pobytu dla osób starszych. Odnośnie karty N – są setki różnych pomysłów, jest to 

temat do rozważenia. Odnośnie Amazona – nie słyszałem złych opinii o Amazonie. Spotykam się z 

ludźmi w moim wieku, którzy pracują w Amazonie i mówią, że całkiem nieźle. 

Sołtys wsi Cieszyce Stanisław Kurek: Bałagan przy kubłach PCK bierze się też stąd, że jest zła ich 

konstrukcja – nie każdy umie to otworzyć. 

Radny Wiesław Muraczewski: Sołtys z Wysokiej zgłaszał problem wywożenia gruzu na działkę nr 4 

w Wysokiej. Czy coś wiemy w tym temacie? 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego-  Piotr Ligas: Byliśmy tam z 

sołtysem i z radnym, spotkaliśmy tam samochód, który wywoził tam duże ilości odpadów. 

Zadzwoniłem do starostwa, żeby sprawdzili odnośnie wskazanej przez kierowcę budowy. Był też 

pełnomocnik właścicielki i on oświadczył, że też jest zaskoczony tym, co wywożą. Miał to być humus 

a jak my tam byliśmy to była ziemia, glina i nieczystości. Jesteśmy w trakcie procedury ale tego jest 

tak dużo, że nie wiem czy właściciel sobie z tym poradzi. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jest to karalne a mieszkańcy się biorą za to bo dostaną pieniądze. Dla 

firm to jest 1/10 kosztów. Trzeba o tym mówić bo to później jest wielki kłopot dla właściciela działki.  

Radny Wiesław Muraczewski: Pytanie dotyczące przebudowy drogi powiatowej nr 1951 tego 

odcinka nad autostradą. Kiedy ta inwestycja zostanie rozpoczęta? W minionym tygodniu był zlot 

Moto Classic w miejscowości Ślęza, było tam około 30 000 osób. Były przypadki gdzie bardzo dużo 

osób, rowerzyści musieli pokonać ten trudny odcinek, doszło tam do potrącenia rowerzysty. Kiedyś  

tam może dojść do tragedii. 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego -  Piotr Ligas: Projekt przekazany 

jest do Starostwa, ale były dwie uwagi do projektu. Nie mam informacji od Starostwa czy 

uzupełnienia są wystarczające. Pilnujemy, żeby ten projekt doprowadzić do pozwolenia. Ten projekt 

to jest nieduże poszerzenie przejścia pieszego a nie kładka , nie ścieżka na rowery.  

Sołtys wsi Tyniec Mały Janusz Gargała: Teren GS-u przy sklepie w Tyńcu Małym – ten teren 

wygląda najbrzydziej w Tyńcu Małym. Jeśli by pan wójt miał kontakt z panią prezes i wpłynął na nią, 

żeby wpłynęła z kolei  na dzierżawcę tego terenu. Ten teren szpeci. Możemy razem podjąć działania, 

żeby to zmienić. Jeśli chodzi o podrzucane samochody – w Tyńcu Małym nie miałem informacji od 

Policji, załatwiliśmy ten temat po swojemu. Jestem zdumiony, że nie zostałem dopuszczony do głosu 

wywołany przez przewodniczącego Komisji Rolnictwa. Nie pamiętam czy jest regulamin obrad rady 
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gminy czy jest ogólny zapis w statucie gminy o procedowaniu, ale z tego co pamiętam jest zapis, który 

odnosi się do sołtysów, że sołtys ma prawo uczestniczenia w pracach rady gminy bez prawa głosu ale 

nie ma sprecyzowanego sposobu pracy tego sołtysa. Za komuny był taki zwyczaj, że sołtysom w 

trakcie obrad odbierano głos, oczywiście ten głos nie miał ważności później. Pani Przewodnicząca nie 

można w ten sposób traktować wszystkich reprezentantów sołectwa i z tym coś trzeba zrobić. Na 

pewno wystosuję oficjalne zapytanie na jakiej podstawie pani twierdzi, że sołtys powinien się zwrócić 

najpierw do radnego – powinna być podstawa prawna. Nadawanie nazw ulic - nikt nie ma prawa 

zabierać tej kompetencji Radzie Gminy. Opinia jest wyłącznie opinią. Droga powiatowa – w uchwale 

chyba macie państwo błąd literowy. Powinniśmy pamiętać, że drogi krajowe  są oznaczane jedną lub 

dwiema cyframi, wojewódzkie trzema a powiatowe czterema.  Proszę sprawdzić. Przypominam, że 

jestem członkiem Komisji Dróg i Komunikacji Rady Powiatu. Przejęcie drogi Dobkowice DK8 czyli 

tej przedmiotowej drogi  - została wolą Rady Powiatu przekazana gminie w ubiegłym roku. Działania 

w komisji w tej sprawie podejmowałem od 2015 roku. Cieszę się, ze Rada Gminy przejęła formalnie 

tą drogę. Zarząd Województwa Dolnośląskiego podjął decyzję popartą później uchwałą sejmiku o 

wytyczeniu szlaku św. Wojciecha, który zaczyna się w Pradze a kończy się w miejscu śmierci św. 

Wojciecha pod Elblągiem. Ten szlak przebiega przez naszą gminę – Domasław, Tyniec Mały. Ukazał 

się pierwszy folder, w którym są zdjęcia Tyńca Małego. Jest to promocja naszej gminy.  Oficjalnie 

zapraszam na otwarcie placu w Tyńcu Małym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Do każdego posiedzenia Rady 

Gminy przygotowuję się z wielką starannością. Oglądam wszystkie uchwały ujęte w porządku obrad i 

staram się zachować procedurę przeprowadzenia obrad sesji zgodnie ze statutem. Analizując porządek 

obrad, czasami zauważam , że któraś z uchwał może budzić kontrowersje wśród radnych, dlatego żeby 

tych kontrowersji nie było, staram się zasięgnąć dodatkowej opinii czy to komisji czy kancelarii 

prawnej, żeby dana komisja wydając opinię o projekcie uchwały miała pełną wiedzę. Poza tym, 

pismo, które skierował pan do mnie o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad - rada gminy nie 

jest wnioskodawcą projektów uchwał tylko pan wójt. Z tego co wiem, to była rozmowa pana z wójtem 

i z przewodniczącym komisji o nazwie ulicy Wschodnia. Wniosek ten został przedstawiony na 

komisji. Jest demokracja, każdy głosuje wg swojego sumienia.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ja ubolewam nad tematem sklepu w Tyńcu Małym. Już 

wielokrotnie rozmawiałem z panią prezes. Dzisiaj ponaglę panią prezes, żeby przynajmniej w tym 

roku porządek tam zrobić, jeśli nie przebudowę. Nasza gmina jest traktowana przez powiat najgorzej 

spośród innych gmin. Najłatwiej jest przekazać drogę gminie. Powiat się pozbywa tematów. My to 

przejmujemy bo nie możemy już patrzeć na stan tych dróg. Jeżdżę przez inne gminy – one się nie 

dokładają a drogi mają zrobione. Gdyby nie pieniądze gminne to dróg powiatowych by się nie robiło 

wcale. A my przejmujemy te drogi bo tutaj mieszkają nasi mieszkańcy. 

Radny Wiesław Szwed: Renowacja ogrodzenia przy ulicy Słonecznej. 
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Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego - Piotr Ligas: Od poniedziałku 

zaczynają. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Dlaczego my robimy ogrodzenie 

przy wspólnocie? 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego-  Piotr Ligas: W ramach gwarancji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska odczytała wniosek radnych z Bielan 

Wrocławskich w sprawie podziału sołectwa Bielany Wrocławskie / załącznik nr 3 / 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest to temat dla przyszłej Rady Gminy, dla przyszłego 

wójta. Rozmawiałem z burmistrzem Kątów, tam też dokonano podziału i teraz trzech sołtysów się 

kłóci między sobą. Jeżeli jest sołtys działający, Rada Sołecka działająca, to nawet przy podziale na 15 

sołectw finał będzie ten sam. A ja tu słyszę , że sołtyska Bielan działa sama, nikt się nie angażuje.Za 

chwilę będzie propozycja - chęć podziału Wysokiej, Kobierzyc, Tyńca Małego. Ja nie jestem 

przeciwny ale zobaczcie – w Tyńcu Małym, 2000 ludzi i tam się dzieje, muszę pochwalić Janusza za 

jego działalność. Dlatego podkreślam – jeśli jest sołtys  i Rada Sołecka działająca to jest sukces. Mam 

opinię Kątów. Teraz się kłócą i każdy ciągnie w swoją stronę. To jest moje zdanie osobiste i 

obserwacja dotychczasowych podziałów. Wybierajmy sołtysów zaangażowanych, ludzi którzy chcą 

pracować. Ważne, żeby był ktoś kto będzie kierował tym sołectwem. Ale – będzie przyszła Rada 

Gminy, niech zadecyduje. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Pan rozmawiał z burmistrzem a ja 

rozmawiałam z sołtysami ze Smolca i są bardzo zadowoleni. Nawet zapytałam jak jest w przypadku 

obiektów użyteczności publicznej – jak się dogadują, czy nie ma między nimi konfliktu. 

Odpowiedzieli, że nie. Ilość planów i budżet świadczą o tym jak się rozwija gmina Kobierzyce, 

dlatego trzeba wychodzić naprzeciwko sołtysa, który pełni tą funkcję. 

Radny Adam Raś: Można podzielić Bielany, będzie dwóch sołtysów, na pewno będą bardziej 

zadowoleni niż jeden. Ale czy tutaj chodzi o sołtysów? Nie. Chodzi o mieszkańców. W tej chwili 

mamy okręgi jednomandatowe, w Bielanach jest 3 radnych i każdy z nich ma swój okręg. Każdy 

radny ciągnie w swój okręg. Mówiąc szczerze to nie wiem jaki jest sens w tej chwili podziału jeszcze 

na odrębne sołectwa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Panie radny, ale my zgodnie z 

procedurą mamy prawo zgłosić wniosek i pan wójt się do tego odniesie. 

 

Ad.50. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Do końca tej kadencji planuję 

jeszcze dwie sesje. Najbliższa sesja odbędzie się 28 września. Przewodniczącym komisji 

przypominam o sprawozdaniach komisji za kadencję. 
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Ad.51. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XLI Sesji 

Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz.12.30. 

Liczba załączników: 3.  

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20180824. 
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